
Referat fra skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 13. december 2022 

 

Tilstede: Morten Hornbæk, John Poulsen, Louise Worm Henriksen, Kristina Rye 

Løndsmann, Bettina Kallenbach, Tina Svendsen, Kasper Ulf, Morten Hornbæk Palslev 

Martin Steno, Birgitte Jepsen, Søren Langkilde, Zainab Bin Waris, Pil Medici,  

Linea Black-Petersen, Victor Vinskov, 

Afbud: Andreas Olsen, Birthe Pedersen, Anupama Sharma. 

Mødeleder: Kristina 

Referent: Birgitte 

 

1. 

Meddelelser 
Formand: 

 

Ledelse:  

• Kasper udtræder af bestyrelsen. Velkommen til Morten 

• Status ansættelser 
Afdelingslederstillingen er genopslået på grund af et for smalt ansøgerfelt. 

Der holdes ansættelsessamtaler d. 14. december 2022 til stillingen som 
børnehaveklasseleder. 

• Status budget 2023 
Skolen skal spare 2,2 millioner kr. på grund af et faldende børnetal. 

Budget 2023 bliver et stramt budget. 

LTK har et underskud på 50 millioner på budget 2022. I 2023 skal skoler og 

klubber spare 6 millioner i 2023. I 2024 skal der spares 18 millioner.  

I LTK ikke flere midler til at udbetale refusion i forbindelse med 

langtidssygefravær. Det betyder, at vi i indeværende budgetår kommer til, at 

mangle 200.000 kr. i refusioner.  

Omkring februar 2023 træffes der beslutninger om, hvordan besparelsen i 2023 

skal udmøntes.  

Politikkerne er godt klar over at den kommende besparelse kommer til, at 

medføre en serviceforringelse.  

Baune kommer til, at lægge færre timer i skolen i det kommende år, hvilket 

påvirker den økonomiske snitflade mellem skole og Baune. 

Elever: 
Der har været afholdt fælles elevrådsmøde. De fik talt om trivselsundersøgelsen fordi 
de bl.a. gerne ville have ændret spørgsmålene. Udover det talte de om, at blive bedre 

til, at spare på strømmen. Fx huske at slukke lyset, når man går til frikvarter.  



 
Medarbejderrepræsentanter: 

Søren: Ærgerligt hvis to-voksentimerne reduceres på grund af budget 2023.  
 
 

2. 
Godkendelse af dagsorden: 

Dagsordenen er godkendt. 
 
3.  

Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referatet er godkendt. 

 
4.  
Årshjul og møderul orientering ved John og Kristina. 

Foreløbig plan til årshjulpet blev delt ud. 
I det første kvartal arbejdes der med princippet ”at være & at lære”.  

Planen er at det skal være færdigt omkring maj måned 2023. 
I 4. kvartal arbejdes der med ”sociale og kommunikation”.  
 

Der mangler en tovholder for trafikdelen.  
 

5.  

Høringssvar vedrørende trafik. 

Der blev drøftet input til høringssvar ved. trafik.  

Der mangler afvikling af trafik og der mangler cykelstier. Bestyrelsen vil gerne have, 

at man genvurderer området, letbanens betydningen for trafikken, 

kapacitetsudvidelsen af Engelsborgskolen og en generel investering i skoleveje.  

Skolen ligger i et område, der ikke er gearet til den trafik, der er i området og det der 

er forbundet med det, at aflevere og hente børn.  

Kasper foreslår, at man går i dialog med kommunen og henstiller til, at der skal en 

adfærdsændring til for, at ændre på noget. Der skal fx laves kampagner i forhold til 

sikker skolevej m.m. 

Man kan i høringssvaret gøre opmærksom på, at man ønsker at politiet og p-vagter 

skærper deres opmærksomhed i nærområdet. 

Skolepatruljen er udsat og får skæld ud af voksne, som har travlt og ikke respekterer 

deres ”arbejde”.  

Høringssvaret skal være med til, at lyse på pointerne i forhold til udfordringerne med 

trafik omkring skolen og skoleveje.  

Udkast til høringssvar sendes til Bettina lige efter jul.  

 
6.  



Eventuelt 
Ingen punkter. 

 
7.  
Til formidling 

Bestyrelsen vil lave et juleskriv til resten af forældrene.  
 

8. 
Kommende punkter. 
Rundvisning på skolen.  

 

 

 

 

 


